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Vraagnummer: S-345 (18int01191) 
 
Datum indiening: 20 maart 2018 
 

Onderwerp:  ontwikkelingsstrategie van Elst Centraal. 
 
Naam indiener:  PvdA, Elbert Elbers 
 
 
Aanleiding: 

In de gemeenteraad van 7 november 2017 is unaniem onderstaande motie aangenomen over de 
ontwikkelingsstrategie van Elst Centraal. 
 
“ verzoekt het college om: 
 
1. De raad zo spoedig mogelijk, voorafgaande aan de informatieverstrekking over de scenario's 

voor de visie op vastgoed, te informeren over alle mondelinge en schriftelijke initiatieven, die de 
gemeente hebben bereikt over de ontwikkeling van de locaties Spoorlaan I, II en III;  

2. De raad inzicht te geven in de afwegingen, die het college heeft gemaakt bij de beoordeling van 
deze initiatieven (wellicht met inschakeling van de Regiekamer);  

3. De raad tijdig te blijven informeren over de ontwikkelingen rond Eist Centraal en mee te nemen 
in de gedachtenvorming over de programmatische mogelijkheden.” 

 
Inmiddels is de Visie op vastgoed door de gemeenteraad vastgesteld (Veegraad 20 februari 2018). 
 
In enkele verkiezingsdebatten heeft wethouder Jan van Baal aangegeven, dat het college al ruim 
zes maanden onderzoekt en in gesprek is over een initiatief om bij het station in Elst een culturele- 
en sportvoorziening te realiseren. 
 
De gemeenteraad is op geen enkele wijze hierover geïnformeerd. 
 
Vragen: 
 

1. Wanneer informeert het college de gemeenteraad over de uitvoering van de raadsbreed 
aangenomen motie ? 

2. Wat zijn de redenen dat het college tot op heden geen uitvoering heeft gegeven aan de motie ? 
3. Welke stappen heeft het college het afgelopen jaar ondernomen om tot invulling van de locaties 

Spoorlaan I, II en III te komen? 
4. Heeft het college, in uw visie, de raad tijdig geïnformeerd over de ontwikkelingen ? 
5. Op welke wijze heeft het college de raad meegenomen in een gedachtenvorming over de 

programmatische mogelijkheden ?  
6. Bent u van mening dat het college door de raad aangenomen moties moet uitvoeren ? 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Fractie PvdA   Elbert Elbers 
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  Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de vragen 

te beantwoorden is 30 dagen. 

 Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 
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